
 

 

 

 
AMENDEMENT Rollandslaan, belofte maakt schuld 
  
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 20 juli 2017, 
  
In beraadslaging over het burgerinitiatief Rollandslaan  
 
Overwegende dat: 

 Bewoners van de Rollandslaan al meer dan 20 jaar wachten op herinrichting tot 30 km/uur 
gebied en het project na eerder uitstel inmiddels van de planning verdwenen is 

 Het college nog enkele onderzoeken doet naar onder meer de staat van het riool; 
 Het niet de vraag moet zijn of de Rollandslaan wordt heringericht maar wanneer dit op 

korte termijn kan gebeuren en bewoners nu snel duidelijkheid dienen te krijgen; 
 Bij snelle realisatie van de herinrichting kansen voor verduurzaming zoals toepassing van 

riothermie niet uit het oog moeten worden verloren, maar deze nu niet genoemd staan in 
het raadsstuk; 

 
BESLUIT 
Beslispunt 1, 3 en 4 te wijzigen zodat deze komen te luiden 
 
1. De in de stukken genoemde onderzoeken (waarvan de resultaten einde dit jaar worden 
verwacht) naar de kwaliteit van de huidige riolering en het onderzoek naar de waterkwaliteit af te 
wachten en in dezelfde periode onderzoek te doen naar de benodigde middelen, mogelijke 
opbrengsten (duurzame energie productie) en mogelijke financiering voor het realiseren 
van riothermie. 
 
3. Het college op te dragen te bezien, en de bewoners en de commissie Beheer hierover te 
rapporteren, wanneer het college mogelijkheden ziet in het opnemen van deze herinrichting van 
de Rollandslaan in de (meerjarengebieds-)planning om zo gevolg te geven aan een reeks 
oudere besluiten die uitgingen van realisatie al jaren geleden. 
 
4. Het college op te dragen dat, mocht de staat van het riool zo goed zijn dat er op korte termijn 
niet tot vervanging of reparatie wordt overgegaan, aan de raad, te weten de commissie Beheer, 
te rapporteren welke vormen van financiering va de herinrichting mogelijk zijn om deze 
uitvoering alsnog mogelijk te maken, zoals de extra gelden die met de Kadernota 2017 
beschikbaar zijn gekomen voor het verhogen van het ambitieniveau van het beheer van de 
openbare ruimte, vanuit de eenmalig ophoging van het budget werk-met-werk of vanuit de 
duurzaamheidsmiddelen (riothermie). 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Frank Visser 
ChristenUnie 


